
产品描述
整体面料或牛皮软包，黑丝光烤漆金属底脚。

PRODUCT  DESCRIPTION
Upholstered in fabric or leather, the feet are in 
black satin finish.

The BOX armchair presents a whimsical and bold design reminiscent of a cardboard 

package, capturing the joyful unboxing moments.  The arm and back can be opened up or 

folded in to suit however you like to sit. The front part of the armchair can be used as a 

footrest for semi-reclining relaxation, while the reclining pillows add a feeling of embrace.

An accentuating feature includes an embroidered quote, reflecting a contemporary artistic 

trend. "Dream big and dare to fail" by Norman Vaughan resonates deeply with HC28's 

values, advocating for the courage to take risks in pursuit of a truly fulfilling life. BOX em-

bodies a conceptual approach, merging a profound philosophy with a comfortable and 

ergonomic design.

编号：32F023

宝盒扶手椅取型于快递箱，这是一个幽默又大胆的设计，品牌将开箱的愉悦感受通过

外观设计与坐感具象化。可外翻折叠的软垫，为身体不同部位提供支撑，让“半躺”

更加松弛，加入了记忆棉的革新坐感给予使用者扎实的拥抱感。

“大胆梦想，敢于失败。”这句引起共鸣的刺绣标语也是宝盒扶手椅的点睛之笔，使

其与产品结合，是都汇里首次对当代艺术趋势的大胆尝试。探险家诺曼沃恩的这句标

语也与品牌态度不谋而合，鼓励人们珍惜每一次冒险的机会，从而过上充实的生活。

BOX 宝盒

Design by Studio Kononenko ID

1260*1040*725MM
49.6*40.9*28.5"




